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Zápisnica zo 4. zasadnutia VV SZV zo dňa 15.05.2024
Zoom - Online

Prítomní členovia VV SZV:
T. Chovanec, V. Hudec, Š. Gribanin, P. Mutafov, O. Kružel,
J.Trebichavský - ospravedlnený
Zástupca športovcov:
M. Ikréni
Kontrolór SZV
M. Buschbacher - ospravedlnený

Program:
1.Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov a zapisovateľa VV Chovanec
2.Odvolanie proti rozhodnutiu Disciplinárnej komisie SZV č. 1/2024 Chovanec
3.Odvolanie proti rozhodnutiu Súťažno-technickej komisie SZV Chovanec
4.Prerokovanie žiadosť p. R. Lukáča zo dňa 09.05.2024 Chovanec

Bod č.1
Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov a zapisovateľa VV
Na úvod bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke.
Zapisovateľ: V. Hudec, Overovateľ: P. Mutafov, M. Ikréni

Uznesenie 4/1, Hl. 6/0/0
VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.

Bod č. 2
Odvolanie proti rozhodnutiu Disciplinárnej komisie SZV č. 1/2024

- Na začiatok si zobral slovo p. Hudec, ktorý vyjadril ľútosť nad danou vecou. Pripomenul, že
už je to pomaly 8 rokov, čo sa rieši disciplinárnou formou p. Trebichavský. Je to začarovaný
kruh, ktorý nie a nie prestať. Podľa p. Hudeca má SZV aj iné, závažnejšie priority ako
riešenie sporov, a to konkrétne spory, v ktorých figuruje tá istá osoba. Ukončil to
myšlienkou, že by naozaj všetkým zainteresovaním pomohlo, keby toto nezaťažovalo
ostatných.

- Pán Ikréni sa pýtal, ak nebude fungovať web a nebudú k dispozícii poriadky, pravidlá a
pod…, či bude každý oslobodený od postihu v prípade porušenia pravidiel. Pretože
Disciplinárny poriadok bol riadne schváleny VV, následne bol aj zverejnený a to že z
technický príčín v tom čase nebol na webe neznamená, že je neplatný, alebo že ho netreba
dodržiavať.

- P. Gribanin pripomenul, že podľa neho nevyvoláva provokácie len p. Trebichavský, ale aj



druhá strana. Pripomenul, že okrem tohto sa nikdy nič nerieši, a podľa jeho názoru by bolo
čo riešiť aj mimo tejto problematiky.

- Predseda sa vyjadril, že nie je dobré pozerať na vec len z jednej strany, treba vidieť aj tú
druhú resp. tretiu a v to súvislostiach. Vyjadril, že podobné spory a menšie nedorozumenia
sa dejú na každej súťaži, lenže iní si to vedia vydiskutovať a urobiť krok ďalej, nespoliehajú
sa na tretiu osobu, alebo orgán SZV a pod... Za problém považuje, že niektoré tvrdenia,
ktoré je ťažko v podmienkach SZV overiť tak, aby boli validné, spĺňajú znaky priestupkov
proti občianskemu spolunažívaniu, ohovárania a pod., a na tieto SZV a ani DK SZV nemá
legitimitu. A preto sa nemôžeme čudovať, že sa strany sporu dožadujú svojich práv.
V čase keď DK SZV začala konanie a vydala rozhodnutie nebol Disciplinárny poriadok
zverejnený na webe SZV a nebol ani uložený na Sek-SZV, čo je značný problém, ktorý
tvorí prekážku pre rozhodnutie, na čo poukázal v odvolaní aj p. Trebichavský. Predseda
uznal, že to tak v tom čase bolo, čo je chyba, ale žiaľ nikto si to neuvedomil, lebo asi nebola
potrebná jeho aplikácia.

Uznesenie 4/2
VV SZV ruší Rozhodnutie Disciplinárnej komisie SZV č. 1/2024 zo dňa 04.04.2024, z dôvodu
nezverejnenia Disciplinárneho poriadku SZV na stránke SZV a ani jeho fyzického uloženia na
Sekretariáte SZV v čase začatia a rozhodnutia disciplinárneho konania vedenom voči p.
Jánovi Trebichavskému st.

Hlasovanie:
ZA: Chovanec, Mutafov, Gribanin, Kružel
Zdržali sa: Hudec, Ikréni

Bod č. 3
Odvolanie proti rozhodnutiu Súťažno-technickej komisie SZV
Predseda STK SZV p. Ikréni ozrejmil, že odvolať sa voči rozhodnutiu STK o prestupe, resp.
zamietnutiu prestupu na základe toho, že športovec nevrátil výstroj a pomôcky, ktoré boli
poskytnuté, je nerelevantné, pretože aj keby to tak bolo, podľa Prestupového poriadku by táto
skutočnosť bola iba prekážkou novej registrácii športovca, ale dosah na rozhodnutie STK o
zamietnutí prestupu to nemá.
P. Mutafov vyjadril nespokojnosť s týmto argumentom, nevrátiť napríklad tričko je trochu detinské.
Ďalšou otázkou bolo, či existuje potvrdenie, že poskytnutý materiál bol zapožičaný športovcovi.
Ikréni pripomenul, že tu ide o neochotu športovca reprezentovať naďalej klub v ktorom je
registrovaný. Športovec mal zamietnutý prestup STK SZV, pretože kluby sa nedohodli na
podmienkach prestupu, zároveň sa športovec vyjadril, že už nechce reprezentovať svôj klub, a z
toho dôvodu po uplynutí 365 dni by mal právo na zmenu klubu. Odvolanie p. Trebichavského bolo
založené iba na nevrátení zapožičaných vecí, čo ako bolo už spomenuté, mohlo byť teoreticky iba
prekážkou pri registrácii športovca v novom klube po uplynutí lehoty 365 dní, avšak nijakým
spôsobom to neovplyvňuje rozhodnutie STK o zamietnutí prestupu a preto považuje toto odvolanie
za neopodstatnené.
Predseda SZV ripomenul, že podobné naťahovania sú obrovskou záťažou pre zainteresovaných.
Zaťažuje to hlavne členov STK SZV a VV SZV. Na poslednom VV SZV sa vykonala úprava



Prestupového poriadku, ktorá by mala uvedené vyriešiť. Je toho názoru, že skoršia verzia
prestupového poriadku nezaručovala právnu istotu žiadnej strane prestupového konania, čo nebolo
dobré, ale na druhej strane si nepamätá, že by to bol problém, lebo predmetné konanie mali len
zainteresované kluby, len iný športovec. To sa zamedzilo a bola daná právna istota stranám
prestupového konania.

Uznesenie 4/3 - Schválené
VV SZV ruší Rozhodnutie Súťažno-technickej komisie SZV o zamietnutí prestupu
pretekárky Lilly Géciovej. Pretekárka ostáva naďalej členom KTA GOLEM Nové Mesto nad
Váhom, a to z dôvodu zachovania právnej istoty pre všetky procesné strany.

Hlasovanie:
ZA: Chovanec, Gribanin, Kružel
Zdržali sa: Hudec, Ikréni, Mutafov

Bod č. 4
Prerokovanie žiadosť p. R. Lukáča zo dňa 09.05.2024
Predseda navrhol tento bod stiahnuť, pretože sa čaká na vyjadrenie sa zástupcov SADA ku žiadosti
p. R.Lukáča, a to z dôvodu, že jej zamestnanci sú v žiadosti zainteresovaní.

Uznesenie 4/4
Hlasovanie:
VV SZV sťahuje bod č. 4 VV SZV.
ZA: Chovanec, Mutafov, Gribanin, Kružel, Hudec, Ikréni

Na záver p. Gribanin informoval členov VV, že sa uskutočnilo stretnutie s p. Tóthom riaditeľom
VŠC Dukla, p. Chovancom predsedom SZV a p. Gribaninom, na ktorom sa vydiskutovalo
vyjadrenie p. Gribanina z HŠP z roku 2024, ktoré bolo viacerými osobami inak prezentované.
Okrem toho bol riaditeľovi predstavený Vladimír Škapec, ktorého chce VV SZV navrhnúť za
zmluvného športovca, a to pri prvej možnej príležitosti.

Uznesenie 4/5
VV SZV berie na vedomie poskytnutie informácie od p. Gribanina.

Zapísal:
Vladimír Hudec
podpredseda SZV

Overil:
PhDr. Pavol Mutafov
člen VV SZV



Ing. Michal Ikréni
člen VV SZV

Ing. Tomáš Chovanec
predseda SZV


